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0982學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 外文系  2年級 課號課號  / 班別班別 46U00153 / B

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 選修

科目中文名稱科目中文名稱 英詩選讀 科目英文名稱科目英文名稱 English Poetry

主要授課老師主要授課老師 古綺玲 開課期間開課期間 一學年之下學期

人數上限人數上限 102 人 已選人數已選人數 101人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / M009 / 星期4第04節 
第1週 / 第18週 / M009 / 星期4第03節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

Our aim is to possess a comprehensive knowledge of the great body of poetry written in English,
thus, to enrich our understanding and appreciation of the genre as well as the inscribed culture.

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course)

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

This course deals with the poems written in English basically from the 18th to 20th cdnturies. In this
course students learn to appreciate and analyze various kinds of English peoms in terms of poetic
elements such as voice, figures of speech, imagery, etc. Each students is encouraged to write a
poem of his own at the end of the semester.

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

There are weekly topics/themes that will be lectured by teacher and discussed later in class by
students. To follow up the lectures and gain an in-depth understanding of each topic/theme, students
will be required to read related poems before each discussion.

五、參考書五、參考書
目目 (Reference)

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

2010/2/25 General introduction 古綺玲

2010/3/4 Introduction to Poetry 古綺玲

2010/3/11 Elements of Poetry 古綺玲

2010/3/18 Understanding Poetry Defining Poetry 古綺玲

2010/3/25 Reading Poetry Voice 古綺玲

2010/4/1 Voice 古綺玲

2010/4/8 Voice 古綺玲

2010/4/15 Tone 古綺玲

2010/4/22 mid-term exam 古綺玲
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度度 (Syllabi)
2010/4/29 Irony 古綺玲

2010/5/6 Word Choice, Word Order 古綺玲

2010/5/13 Imagery 古綺玲

2010/5/20 Figures of Speech: simile, metapor 古綺玲

2010/5/27 Hyperbole and Understantement 古綺玲

2010/6/3 Sound 古綺玲

2010/6/10 Form: open form 古綺玲

2010/6/17 Allusion, Myth 古綺玲

2010/6/24 Final exam 古綺玲

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation) class work: attendance, quizzes, team-based oral report, discussion, activities. mid and final exams.

八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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